
Zápis	z		jednání	Exekutivy	

23.	11.	2015	

Přítomni:	A.Pospíšil,	L.Adámek,	M.Barda,	M.Bartoň,	P.Novák,	Miček	

Omluveni:,	J.Skácel	

	

1. GS	p.	Bendl	podal	dnešního	dne	výpověď,	tzn.	pracovní	poměr	končí	31.1.2016.	Úkoly	
uložené	Exekutivou	GS	prostřednictvím	prezidenta	ČSH	zůstávají	v	platnosti.	Termín	splnění	
30.11.2015.	

2. Dohoda	se	SIG	je	plněna,	dlužné	částky	jsou	hrazeny	dle	uzavřené	dohody.		
3. Jednatel	CS	Handball,	do	30.11.2015,	mimo	úkoly	zadané	na	osobní	schůzce	prostřednictvím	

pp.	Pospíšila	a	Adámka	dne	4.11.2015,	předloží	ke	schválení	také	poslední	účetní	závěrku	
společnosti.	

4. Exekutiva	pověřila	prezidenta	A.	Pospíšila	řízením	sekretariátu.	Na	zítřejší	poradě	
sekretariátu	zastoupí	A.	Pospíšila	L.	Adámek.	L.	Adámek	prověří	průběžné	plnění	úkolů	
zadaných	GS	a	jednateli	CS	Handball,	společně	s	dalšími	úkoly	sekretariátu	a	stanoví	
předběžný	plán	porad	sekretariátu	na	období	prosinec	2015	–	leden	2016.	

5. V	průběhu	tohoto	týdne	bude	zveřejněn	způsob	volby	na	konferenci	ČSH,	konané	dne	
6.2.2016	a	to	formou	samostatné	anonce	na	webových	stránkách	ČSH	a	vytvořením	
samostatné	složky	v	sekci	ke	stažení	s	názvem	Konference	2016,	kde	budou	umístěny	
všechny	relevantní	dokumenty.	

6. Exekutiva	projednala	možnost	pořadatelství	kvalifikačních	turnajů	na	ME	juniorů	a	MS	
juniorek	a	souhlasí	s	pořádáním	obou	kvalifikačních	turnajů	v	ČR.	Mezinárodní	sekretář	bude	
v	tomto	duchu	informovat	EHF	ve	stanovené	lhůtě.	O	dalších	náležitostech	kvalifikace	bude	
jednáno	na	příští	Exe	tak,	aby	mohly	být	sděleny	EHF	nejpozději	do	8.	ledna	2016.	5-0-0	

7. KM	určila	na	svém	jednání	pořadatele	jednotlivých	akcí	mládeže	takto:	
- Desetiboj	kluci	Dukla	Praha,	děvčata	Slavia	Praha	
- Konferenci	mládeže	spolupořádá	HCB	OKD	Karviná	
- Novinářský	kalamář	(fináe)	–	obě	kategorie	společně	–	Velká	Bystřice	
- Pohár	ministryně	–	Plzeň	–	obě	kategorie	
- Žákovská	liga	má	stejný	systém	jako	v	loňském	roce.	Stav	přihlášených	je	obdobný	jako	

v	loňském	roce.	Rozlosování	na	webu	ČSH.	
8. Exekutiva	projednala	návrh	M.	Bardy,	aby	ve	spolupráci	s	KM	ČSH	připravil	možnost	

implementace	povinného	zařazení	osobní	obrany	v	soutěžích	žactva	v	určitých	fázích	utkání.		
9. Deník	Sport	nabízí	možnost	prezentace	kolektivních	sportů	v	rozsahu	32	stran	přílohy	1x	za	

čtvrtletí,	které	by	mělo	sloužit	k	medializaci	kolektivních	sportů	a	trenérsko-metodických	
úspěchů.	Náklady	projektu	budou	specifikovány	po	projednání	se	zástupci	Deníku	Sport.	

10. Exekutiva	provedla	losování	čtvrtfinále	ČP	žen.	Bylo	losováno	ze	dvou	košů	dle	aktuálního	
postavení	v	tabulce	WHIL.	Losování	provedli	M.	Bartoň	a	M.	Barda.	
- Sokol	Písek	–	vítěz	Slavia	SVŠ	Plzeň/	DHK	Baník	Most	
- HC	Veselí	–	HC	Zlín	
- DHK	Zora	Olomouc	–	DHK	Poruba	
- HC	Plzeň	–	DHC	Slavia	Praha	
V	případě,	že	v	dosud	neodehraném	utkání	Slavia	Plzeň	–	Baník	Most	zvítězí	domácí	družstvo,	
bude	změna	pořadatelství	čtvrtfinálového	utkání.	



11. Dne	2.	12.	2015	se	uskuteční	jednání	prezidenta	ČSH	s	ČT.	Předsedové	SK	a	RK	předloží	
možné	návrhy	úprav	stávajícího	stavu	vysílání	televizních	přenosů	do	konce	tohoto	týdne.	

12. PPF	uvažuje	o	stavbě	haly	pro	4	–	5	tis.	diváků.	Předpokládané	náklady	150	tis.	Kč	denně	+	
nezbytné	služby	do	výše	50	tis.	Kč.	Hala	bude	postavena	vedle	02	arény	v	průběhu	loňského	
roku.		

13. Předseda	RK	doporučuje	účast	na	MT	ve	Francii,	protože	francouzskou	stranou	jsou	
deklarovány	bezpečnostní	záruky.	

14. ČSH	byl	zažalován	JUDr.	Šťovíčkem	za	poškozování	osobnostních	práv	s	ohledem	na	kauzu	
Pohlman	a	její	projednávání	před	Odvolací	komisí	ČOV.	Exekutiva	pověřuje	prezidenta	ČSH,	
aby	si	vyžádal	právní	stanovisko	k	nastalé	situaci	od	mgr.	Grznárové,	která	ČSH	zastupovala	
v	předchozím	projednávání	tohoto	případu.	

15. Předseda	Rady	ČSH	upozornil	na	neuveřejnění	podkladů	ke	konání	konference	svazu	2016,	
vyřešeno	viz	bod	5	toho	zápisu	a	dále	na	neupravené	internetové	stránky	v	části	orgány	
svazu.	

Zapsal:	P.Novák	

	


